
 

Schriftelijke vragen (art. 39 Reglement van Orde) 
 
aan de voorzitter van Provinciale Staten van Gelderland 
 
datum :  26 april 2023 

van : Charlotte de Roo (GL) & Jan Daenen (PvdA) 

onderwerp :  Staalslakken stortplaats Doonweg 

 
 
Inleiding 

De uitzending van het tv-programma EenVandaag op 20/4-23 over nieuw 

wetenschappelijk onderzoek dat de gevaren van zware metalen in het milieu door 

uitloging van staalslakken groter zijn dan eerder gedacht is de aanleiding tot het 

opnieuw stellen van vragen over deze kwestie. Het instituut RIVM geeft aan dat de 

uitloging van zware metalen van staalslakken een groter probleem is dan eerder 

beschreven. Daarnaast is er de kwestie van ongebluste kalk, dat voor acute 

gezondheidsproblemen zorgt. 

  
U geeft in de statenbrief 2022-003144. 20/9-22 aan de Staten actief te informeren over 

de voortgang met betrekking tot de ontwikkelingen in dit dossier naar aanleiding van 

vragen van GL 28/2/2020 (PS- 2020-53) en het handhavingstraject 22 februari 2022 

(PS 2022-142). 

  
Op 20/4-23 is op EenVandaag bekend gemaakt dat het RIVM zegt dat staalslakken 

gevaarlijker zijn dan gedacht. Hierbij wordt ingezoomd op de stortplaats de Doonweg 

te Eerbeek, die afgedekt is met een laag staalslakken. Bij GroenLinks en PvdA roept 

dit vragen op. 
 
 
 
Vraag/Vragen* 
(bij meerdere vragen graag nummeren) 
 

1. Klopt het dat er nog steeds ongebluste kalk vrijkomt die gezondheidsschade 

geeft aan omwonenden zoals bloedneuzen en brandwonden? Wat kan hieraan 

gedaan worden? 

2. In het vorige plan was het jaar 2047 aangegeven als streefjaar voor een 

definitieve waterdichte oplossing. Om het risico op giftig drinkwater te 

verkleinen is het mogelijk beter om de staalslakken eerder af te dichten. Welke 

impact hebben de nieuwe wetenschappelijke inzichten op het vastgestelde 

streefjaar om de staalslakken definitief af te dichten? 

3. Kan er voordat de definitieve oplossing gerealiseerd wordt een tijdelijke 

oplossing komen die voorkomt dat er water bij de staalslakken komt? 

4. Kan er voordat de definitieve oplossing gerealiseerd wordt een tijdelijke 

oplossing komen die voorkomt dat er ongeblust kalk vrijkomt? 

5. In de statenbrief van 20 september jongstleden staat dat “op de randweg tussen 

de rand van de stortplaats en de ringsloot geen folie is aangebracht en wel 



staalslakken zijn opgebracht. Dat betekent dat overstromende water in de 

bodem kan infiltreren” . Hoe is dit probleem nu opgelost? 

6. Inwoners in de uitzending geven aan dat er niet naar hen geluisterd wordt 

terwijl dit al sinds 2020 speelt. Wanneer is er met de inwoners gecommuniceerd 

en op welk manier communiceert de provincie als bevoegd gezag over dit 

onderwerp? 

7. Volgens EenVandaag controleert en meet de omgevingsdienst nauwelijks op de 

stortplaats. Gezien de geschiedenis van de laatste jaren op deze stortplaats, 

inclusief de recente handhavingstraject, zouden we vaker controle verwachten.   

Hoe vaak wordt de stortplaats nu gecontroleerd door de omgevingsdienst? Geef 

de nieuwe informatie over de onderschatte effecten van staalslakken aanleiding 

tot vaker controle van de stortplaats? 

8. Is GS bereid om bij het kabinet te pleiten voor strengere regelgeving (inclusief 

het voorkomen van dumping door aannemers te betalen voor het afnemen van 

staalslakken) en meer handhavingscapaciteit voor deze problematiek? 
 
 
 
 
 
 


